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         Protokół nr 40 

z XL sesji Rady Gminy Miasteczko Kraje ńskie 

w dniu 13 lipca 2010r. 

XL sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.9.00 w 

sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca Rady  D. Pawlak 

otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich zebranych. Na wstępie odczytała pismo 

Wójta Gminy w sprawie konieczności zwołania tej sesji dodatkowo, jako 

nadzwyczajnej. Poinformowała, że dla dobra przebiegu naszej inwestycji nie ma 

wątpliwości, że jest to niezbędne. W sesji wzięło udział 13 radnych, (radni Drzymała i 

Huszek - nieobecni). Z sołtysów nieobecni byli: W. Ilnicki, J. Dziuba. Przewodnicząca 

stwierdziła, że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  to 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności 

radnych oraz gości w załączeniu.  

Porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
7. Podjęcie uchwały w  sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Poznaniu 

8. Zakończenie. 

 

W sprawie porządku obrad zabrał głos Wójt Gminy K.Jagodzi ński   i 
opowiedział, że mamy wielkie zamieszanie  w związku ze złożonym wnioskiem o 
dofinansowanie tej inwestycji. Zostały nam 4 dni na jego uzupełnienie. Musimy 
odstąpić od zamiaru zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  i wprowadzić do 
budżetu  zmiany w dochodach Gminy. W ten sposób nie przekroczymy 
procentowego progu zadłużenia w stosunku do dochodów. Zaproponował zatem 
zniesienie w pkt. 7 porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia 
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pożyczki  długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Poznaniu i wprowadzenie przygotowanego projektu uchwały w 
sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane w Publicznym Przedszkolu w 
Miasteczku Krajeński prowadzonym przez Gminę Miasteczko Krajeńskie oraz jako 
punkt 8 podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel 
Gminy Miasteczko Krajeńskie i „Zasłużony dla Gminy Miasteczko Krajeńskie” oraz 
przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbawiania tych tytułów. 
 

Głosowanie za zmianą w porządku obrad: 13 głosów „za”, na 13 obecnych radnych. 

Porządek obrad po zmianach wyglądał następująco: 

1. Sprawy regulaminowe 
2. Interpelacje i zapytania radnych. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Informacja Wójta Gminy o postępie prac związanych z kanalizacją i 

oczyszczalnią ścieków w Gminie Miasteczko Krajeńskie. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2010 rok. 
7. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia realizowane w 

Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeński prowadzonym przez Gminę 
Miasteczko Krajeńskie  

8. podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia tytułów „Honorowy Obywatel Gminy 
Miasteczko Krajeńskie i „Zasłużony dla Gminy Miasteczko Krajeńskie” oraz 
przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania i pozbawiania tych tytułów. 

9. Zakończenie. 

 

Ad.2. 

Radny Klesa  zapytał kiedy rozpocznie się budowa chodnika ze środków funduszu 
soleckiego na ul.Słonecznej w Miasteczku. 

Ad.3. 

Przewodnicz ąca Rady D. Pawlak  informując o swych działaniach w okresie 
międzysesyjnym powiedziała, że w czerwcu uczestniczyła w co tygodniowych 
dyżurach w urzędzie,  a obecnie jest przerwa urlopowa uczestniczyła. Brała też 
udział w posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji przed dzisiejszą sesją. 
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Ad.4. 

Wójt Gminy  powiedział, że informacja będzie krótka, ze względu na to, że uchwała 
budżetowa musi być błyskawicznie dostarczona do  RIO w Poznaniu. Poinformował, 
ze roboty budowlane przy budowie kanalizacji zostały rozpoczęte i prowadzone są od 
oczyszczalni w kierunku do Brzostowa i Miasteczka. Ze  szczegółowym  opisem tych 
prac można się zapoznać na stronie internetowej Gminy. Następnie wymienił 
wszystkie wydane w tym okresie zarządzenia. Wspomniał także o przetargu 
negocjacyjnym na wyłonienie inżyniera kontraktu, bo na razie nadzorem nad pracami 
zajmuje się Urząd. 

Ad.5. 

Wójt Gminy  powiedział, ze zamęt w rozpatrywaniu naszego wniosku o 
dofinansowanie jest bardzo duży. Stale pojawiają się nowe elementy, które należy 
uzupełnić i na pewno to jeszcze nie koniec. Teraz zajmujemy się przetargiem na 
wyłonienie wykonawcy na budowę oczyszczalni i liczymy na spore zainteresowanie. 
Harmonogram budowy oczyszczalni przewiduje jej zakończenie za 2 lata. Jeśli 
chodzi o obecny stan ścieków w oczyszczalni, to trzeba stwierdzić, że poziom 
ścieków dowożonych przewyższa znacznie ścieki z kanalizacji, a powinno być 
odwrotnie. Przez to wskaźniki mamy bardzo obniżone.  

Ad.6. 

Skarbnik Gminy E.Jendrzejek  przedstawiła propozycje dokonania zmian w 
budżecie na 2010 rok. jest to podyktowane koniecznością procentowego 
podniesienia wskaźnika  dochodów w stosunku do wydatków, co zakwestionowała 
nam RIO w Poznaniu. Zwiększamy dochody o środki pozyskane ze sprzedaży 
drewna z lasu komunalnego, środki jakie otrzymaliśmy jako zwrot  za budowę drogi 
do Solnówka oraz za sprzedaż lokali mieszkalnych dotychczasowym najemcom i 
działek budowlanych. 

Po wysłuchaniu tej wypowiedzi radni nie wnieśli uwag. 

Do obradujących dołączył sołtys Dziuba. 

Przewodnicząca Rady D.Pawlak odczytała projekt tej uchwały w sprawie zmian w 
budżecie na 2010 rok. 

Głosowanie:  13 głosów „za”,  na 13 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XL/196/2010  w sprawie zmian w budżecie na 2010 
rok. Uchwała stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
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Ad.7. 

Sekretarz Gminy M.Góra odczytała uzasadnienie do uchwały w sprawie opłat za 
świadczenia realizowane w Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeński 
prowadzonym przez Gminę Miasteczko Krajeńskie. 
Radni nie wnieśli uwag. 
 

Przewodnicząca Rady D.Pawlak odczytała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  13 głosów „za”,  na 13 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XL/197/2010  w sprawie opłat za świadczenia 
realizowane w Publicznym Przedszkolu w Miasteczku Krajeński prowadzonym przez 
Gminę Miasteczko Krajeńskie. Uchwała stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

Ad.8. 

Sekretarz  przedstawiła projekt regulaminu w sprawie ustanowienia tytułów 
„Honorowy Obywatel Gminy Miasteczko Krajeńskie i „Zasłużony dla Gminy 
Miasteczko Krajeńskie” oraz przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania i 
pozbawiania tych tytułów. Podkreśliła konieczność przyjęcia takiego regulaminu dla 
ujednolicenia zasad jakimi ma się kierować kapituła przy wyborze kandydata do 
tytułu. 
Radni nie wnieśli uwag. 
 

Przewodnicząca Rady D.Pawlak odczytała projekt tej uchwały. 

Głosowanie:  13 głosów „za”,  na 13 obecnych radnych. 

Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XL/198/2010  w sprawie ustanowienia tytułów 
„Honorowy Obywatel Gminy Miasteczko Krajeńskie i „Zasłużony dla Gminy 
Miasteczko Krajeńskie” oraz przyjęcia regulaminu zasad i trybu nadawania i 
pozbawiania tych tytułów. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

Sekretarz odczytała  pismo  Wójta Gminy Jodłowa (woj. podkarpackie) w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej poszkodowanym w wyniku powodzi. 

Wójt Gminy  stwierdził, że nie jest to pierwsze pismo w tej sprawie, dlatego oczekuje 
na wypowiedź Radnych w tym temacie. 

Radny Klesa  zapytał skąd możemy wziąć te środki, musielibyśmy z czegoś 
zrezygnować. 
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Radna Ozimek  stwierdziła, że powinniśmy choćby symboliczną kwotę przekazać, bo 
dzisiaj oni potrzebują pomocy, a jutro my możemy jej potrzebować. 

Radna Pranke  zaproponowała, aby radni jedną dietę przekazali na rzecz powodzian. 

Głosowanie  za propozycją radnej Pranke: 13 „za” na 13 obecnych radnych 

Radny Rozental  powiedział, że my jako Gmina bezwzględnie powinniśmy w jakiś 
sposób pomoc tym ludziom. 

Głosowanie za pomocą ze strony naszej Gminy: 13 „za” na 13 obecnych radnych 

Ustalono, że pomoc finansowa zostanie przekazana po odbyciu sesji sierpniowej. 

Przewodnicz ąca Rady  odczytała pismo rady powiatu w sprawie podziału na okręgi 
wyborcze, zaproszenie na dożynki wojewódzkie w Śremie. Poinformowała także, że 
23 lipca w Urzędzie Gminy odbędzie się posiedzenie komisji w celu egzaminu na 
nauczyciela mianowanego. 

Wójt Gminy  w odpowiedzi na wnioski z ostatniej sesji powiedział: 

- wykoszenie chodnika w Okalińcu - będziemy to sukcesywnie robić w miarę 
możliwości, 

- wykaszanie poboczy dróg – nie wszędzie możemy być jednocześnie, trzeba 
stwierdzić, że utrzymanie poboczy dróg okazuje się dla nas bardzo uciążliwe i 
kosztowne. Musimy z czegoś zrezygnować. Tam gdzie nie zagraża to nikomu, to 
darujmy sobie, bo to strasznie kosztowne. Róbmy tylko te obszary, gdzie nie mamy 
wyjścia i jest to naprawdę niezbędne. 

- stan dróg dojazdowych do łąk- równiarka zrobiła co można było, a na więcej nas po 
prostu nie stać 

- komisja ds. zalanych terenów przy Noteci pracuje w składzie zeszłorocznym a 
wnioski można składać w sekretariacie. 

- nie pali się lampa w Wolsku Górnym – zgłosiliśmy awarię i sprawa jest w toku. 

Izabela Saturska Radna Powiatowa  powiedziała, że sprawa powodzi na obszarach 
przy Noteci jest specyficzna, bo pomimo ogólnej suszy poziom tej rzeki jest nadal 
wysoki. Rolnicy powinni jednocześnie kierować w tej sprawie pisma dwoma drogami : 
jedna informacja powinna być skierowana do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa w Pile z informacją jaki obszar podlega zalaniu;  i drugi to jest wniosek do 
komisji w sprawie oszacowania szkód. Z tym tylko, ze ważne jest zaznaczenie na 
wniosku, że rolnik zamierza ubiegać się o kredyt preferencyjny, bo to muszą być dwa 
różne protokoły tej komisji. 
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